

Venice Access Fee

Zugangsbeitrag für Venedig

Contributo di Accesso a Venezia

APRIL							MAY						
Mo	Tu	We	Th	Fr	Sa	Su	Mo	Tu	We	Th	Fr	Sa	Su
		1	2	3	4	5					1	2	3
6	7	8	9	10	11	12	4	5	6	7	8	9	10
13	14	15	16	17	18	19	11	12	13	14	15	16	17
20	21	22	23	24	25	26	18	19	20	21	22	23	24
27	28	29	30				25	26	27	28	29	30	31

JUNE							JULY						
Mo	Tu	We	Th	Fr	Sa	Su	Mo	Tu	We	Th	Fr	Sa	Su
1	2	3	4	5	6	7			1	2	3	4	5
8	9	10	11	12	13	14	6	7	8	9	10	11	12
15	16	17	18	19	20	21	13	14	15	16	17	18	19
22	23	24	25	26	27	28	20	21	22	23	24	25	26
29	30						27	28	29	30	31		

On the following dates — from 3 to 6 April 2026, and subsequently every Friday, Saturday, and Sunday, as well as from 27 to 30 April; during May, on Fridays, Saturdays, and Sundays; from 1 to 7 June, and again every Friday, Saturday, and Sunday until 26 July — access to the city of Venice will be subject to the payment of an entry fee, unless the visitor is eligible for an exemption. Minors under the age of 14 are exempt from payment. Moreover, holders of the European Disability Card and their accompanying caregivers are entitled to exemption upon presentation of the card, without the need for prior registration on the official portal.

Nelle seguenti date — dal 3 al 6 aprile 2026, e successivamente ogni venerdì, sabato e domenica, nonché dal 27 al 30 aprile; durante il mese di maggio, nei giorni di venerdì, sabato e domenica; dall'1 al 7 giugno, e ancora ogni venerdì, sabato e domenica fino al 26 luglio — l'accesso alla città di Venezia sarà soggetto al pagamento di un contributo di accesso, salvo nei casi in cui il visitatore abbia diritto all'esenzione. I minori di 14 anni sono esenti dal pagamento. Inoltre, i titolari della European Disability Card e i loro accompagnatori hanno diritto all'esenzione presentando la tessera, senza necessità di registrazione preventiva sul portale ufficiale.

An den folgenden Tagen – vom 3. bis 6. April 2026, und anschließend an jedem Freitag, Samstag und Sonntag, sowie vom 27. bis 30. April; im Mai jeweils freitags, samstags und sonntags; vom 1. bis 7. Juni und danach erneut an jedem Freitag, Samstag und Sonntag bis zum 26. Juli – ist der Zugang zur Stadt Venedig gebührenpflichtig, sofern der Besucher nicht von der Zahlung befreit ist. Kinder unter 14 Jahren sind von der Zahlung befreit. Ebenso sind Inhaber der Europäischen Behindertenkarte (European Disability Card) sowie deren Begleitpersonen von der Zugangsgebühr befreit, sofern sie die Karte vorlegen. Eine vorherige Registrierung auf dem offiziellen Portal ist nicht erforderlich.



Buy your Venice Access Fee to enter Venice on:

<https://cda.veneziaunica.it/>